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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BULEVARD 
Vijeće mjesnog odbora 
 
KLASA:  024-05/23-01/24 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-12 
Rijeka,  19.09.2023. 

  

 
                                                             ZAPISNIK 

SA  4. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

4. sjednica VMO Bulevard održana je 19.09.2023.g. s početkom u 19 sati u 
prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 12. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darko Brusić, predsjednik VMO  
- Toni Kuraja, zamjenik predsjednika VMO 
- Marko Čule, član VMO 
- Miroslav Tatić, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO  
 
Sjednici nije bio nazočna: 

- Mirjana Banić, članica VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice VMO Bulevard: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Tekuća komunalna problematika 
2. Razno.   

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća Darko Brusić upoznao je prisutne s tekućom komunalnom 
problematikom i to:  
 
1. Nakon završenih radova od strane HEP-a još uvijek nije asfaltiran nogostup u 
Ulici Vidikovac – poslati požurnicu HEP-u,  
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2. Predstavnica stanara stambene zgrade Vidikovac 30 dostavila je zahtjev za 
postavljanje stupića na površini koja je odmah uz vanjski zid okućnice kako bi se 
spriječilo parkiranje automobila. Vijeće smatra da zahtjev nije opravdan budući 
navedena lokacija nije uopće pogodna za parkiranje niti je to moguće jer bi se 
onemogućio prolaz ostalim vozilima.  
 

3. 3. Mjesnom odboru se ponovo obrtatio g. Milić, Šet. Joakima Rakovca 60 sa 
zahtjevom i požurnicom za nastavkom radova na sanaciji dijela potpornog zida. 
Zahtjev će se proslijediti Rijekam plusu  su na daljnje postupanje. 

4.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 2 
RAZNO 
 
Upravni odjel za gospodarstvo, razvoj, ekologiju i europske projekte dostavio je 
Vijeću MO Bulevard zahtjev za određivanjem kasnijeg završetka radnog vremena 
ugostiteljskog objekta caffe bara „Bura“, Šetalište I. G. Kovačića 2 za dan 
30.09.2023. godine i zatražio je mišljenje mjesnog odbbora. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je suglasno da se Caffe baru „Bura“ odobri kasniji završetak 
radnog vremena za dan 30.09.2023. godine. 

 
 

 
 

 Sjednica je završila u 20 sati. 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       Predsjednik VMO Bulevard     
Kristina Dumić Červar                                                                     Darko Brusić 
 

 

 

 

 

 

 

 


